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Yaşlı ve bakıma muhtaç 
kimseler için yapılan 

huzurevi neden açılmıyor

İşsiz sayısı 
12 milyona ulaştı

Köşe Taşı 

Ahmet Beyazlar/Arkeolog

Birlikte 
Yaşama Sanatı
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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                              

02 Aralık 2013 tarihli yazısıdır.

Bundan böyle daha 
dikkatli yaşamak gerekiyor 
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İşte bu günah…

4’TE
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Gaziantep Cumhuriyet Başsavcılığının 
koordinesinde Gaziantep ve Diyarbakır 
Polisi gerçekten mükemmel bir iş 
çıkardılar ve uluslararası sayılabilecek 
bir başarıya imza attılar. Kaçırılan bir 
işadamını böyle 4 günde bulup sağlimen 
ailesine teslim etmek her türlü övgüye 
layıktır.

İçişleri Bakanı Muammer Güler’in “Ben 
olayla bizzat ilgileniyorum” demesi zaten 
işin çözüleceğini hissettirmişti.Bakanın 
bizzat ilgilenip de çözülemeyen bir olay 
olur mu?

Farkında olalım veya olmayalım, üzerinde 
yaşadığımız ve adına dünya dediğimiz 
yeryüzünde sayısız canlı organizma ile 
varlığımızı sürdürmekteyiz. İnsan, beden 
olarak bu varlığın bir parçası olsa da düşünce 
varlığı olarak bu varlıktan ayrı, kendine özgü 
bir konuma sahiptir. Birey olarak her birimizin 
parmak izinin dahi ayrı olması her insanı 
biricik, özel olduğunu göstermektedir. Kadın ve 
erkek ayrı cinsler olarak yapımız ile ayrı coğrafi 
şartlarda var olmamız, din, dil, millet gibi 
farklı özelliklerimizin gelişmesi bu biricikleri 
bir arada yaşamasını ve yaşatmasını sağlayan 
kuralların doğmasına neden olmuştur. 

Huzurevi inşaatı yaklaşık bir yıl önce 
bitirildi. İlgililer huzurevi olarak yapılan 
binanın, çocuk yetiştirme yurduna 
verileceği için faaliyete geçirilemediğini 
bildirdiler. Gaziantep'te yaşlılar huzurevi 
yapılması için 5-6 yıl kadar önce 
öğretmen Kemal Bayram'ın teşvikiyle bir 
dernek kurulmuştu. 

Ekonomideki büyüme iddiaları 
koca bir yalan, ekonomi iyiye 

gidiyor da neden 12 milyon işsiz var?

DİSK’e bağlı Genel İş Sendikası 
Bölge Başkanı Nihat Bencan, Ülke 
ekonomisinin düşünülenden çok 
daha kötüye gittiğini, ancak gerçek 
rakamların halktan gizlenerek sanal 
büyüme rakamlarına inandırılmaya 
çalışıldığını söyledi.

KADIN CİNAYETLERİ 
CİNNET SEVİYESİNİ GEÇTİ

Köşe Taşı 

Ahmet Beyazlar/Arkeolog

Birlikte 
Yaşama Sanatı
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Ayşe Nur Yılmazer / Turizmci
ayseyilmazer@arsan.com.tr 

Türkiye Cumhuriyeti teokratik otokrasi çukuruna 
hızlıca yuvarlanıyor ve bu da adalet, ekonomi, eğitim, 
sağlık, tarım, turizm başta olmak üzere en çok da 
kadınların yaşam hakkını etkiliyor.

Her şeye muktedir olan teokratik otokrat hem 
dini hem de siyasi gücü elinde tuttuğu için her şeyi 
Tanrı adına, din adına yaptığını iddia ediyor ve tek 
lider de bu kişi olduğu için hem alternatifsiz hem de 
sorgulanma şansı yok.

Bu kafaların yönettiği ülkelerde cahil bırakılmış halk 
“itaat” olgusunun kompleksini büyütüyor, kendine 
göre bir anlayış geliştirip kadını esir pozisyonuna 
itmeyi kendisine verilmiş bir hak sanıyor. 

Hayvanların yaşam hakkı 
kutsaldır, elinizi çekin!..

Anayasa Mahkemesine yakışmadı… Hayvan katliamına neden 
olacak yasanın iptalinin reddi üzerine AYM önünde eylem başladı

Hukuksuz gözaltılar ve tutuklamalar, ülkeyi kutuplaşmaya 
ve halkı birbirine düşmanlaştırmaya doğru götürüyor

Son dönemlerde meydana Son dönemlerde meydana 
gelen olaylar toplumu gerdigelen olaylar toplumu gerdi

Pir Sultan Abdal Derneği 
Gaziantep Şube Başkanı Mehmet 
Erkek, ‘’Gerek Suriye’deki Alevi 
soykırımı gerek Ekrem İmamoğlu 
ve İstanbul Büyükşehir 
belediyesine yapılan operasyonlar 
gerekse ülkenin birçok yerinde 
hukuksuzca yapılan gözaltılar 
ve tutuklamalar, ülkeyi 
kutuplaşmaya halkı birbirine 
düşmanlaştırmaya doğru 
götürüyor. Aleviler olarak bu 
gidişatı doğru bulmuyor ve 
endişe ile karşılıyor’’ şeklinde 
konuştu. 

Antep fıstığında sezon yaklaşıyor. Ağaçlarda fıstıklar 
görünmeye başladı. Hatta nohut kadar büyümüşler. Rekolte 

azlığı nedeniyle sektör sezondan çok da umutlu değil

Fıstıkçı esnafı sezondan umutlu değil 
Gaziantep 

Fıstıkçılar Odası 
Başkanı Hasan 
Karaoğlan, zorlu 
bir süreç geçiren 
fıstıkçı esnafının 
yeni sezonu 
beklediğini ifade 
ederken, ‘’Geçen 
yıl mahsul çok 
olmasına karşın 
umduğumuzu 
bulamadık. Bu yıl 
ise mahsul az yine 
umduğumuzu 
bulamayacakmışız 
gibi görünüyor’’ 
tespitini yaptı. 

Ebeler ağır iş yükü, düşük ücret, güvencesiz Ebeler ağır iş yükü, düşük ücret, güvencesiz 
çalışma koşulları ile karşı karşıyaçalışma koşulları ile karşı karşıya

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendikası 
Gaziantep Şube Başkanı Yılmaz Sucu, 
‘’Ebelik mesleği yıllardır hak ettiği değeri 
görmemekte, ağır iş yükü, düşük ücretler, 
güvencesiz çalışma koşulları ve mesleki 
itibarsızlaştırma ile karşı karşıya. Sağlıkta 
dönüşüm politikalarının sonucu olarak ebelik 
mesleğini niteliksizleştirmeye, görev tanımlarını 
belirsizleştirmeye, yardımcı personel durumuna 
indirgenmeye çalışıyorlar’’ tespitini yaptı. 

Yılmaz Sucu ‘Ortadoğu’nun en büyük ‘Ortadoğu’nun en büyük 
gıda fuarı’ kapılarını açtıgıda fuarı’ kapılarını açtı

İlk kez düzenlenmesine rağmen 
büyük ilgi gören ‘MFF Ortadoğu 
Gıda ve Gıda Teknolojileri Fuarı’na 
önceden 29 ülkeden 750’nin 
üzerinde alım heyeti beklenirken, 
fuar ilk günden 36 farklı ülkeden 
gelen ve 1.174 profesyonelden 
oluşan alım heyetini ağırlayarak 
büyük ses getirdi. 

OSB’lerde 
50 bin, yollarda 
35 bin denetim

Maliye Bakanı 
Mehmet Şimşek, 
vergi kaçıranları 
tespit etmek için 
bütün OSB'lerin giriş 
ve çıkışlarında ve 
büyükşehirlerin bütün 
ana arterlerinde kalıcı 
olarak maliye memuru 
bulunduracaklarını 
söyledi. Sistemin 
devreye sokulduğu ve 
eksik belgesi olanlara 
işlem uygulandığı 
bildirildi. 2’DE

2’DE2’DE

Anayasa Mahkemesi, hayvanların 
katledilmesinin önünü açan 
kanunun iptali istemiyle yapılan 
başvuruyu reddetti. Hayvan 
hakları savunucuları ve örgütleri, 
AYM'ye tepki gösterdi. Polis, 
AYM önünde eylem yapan grubu 
kalkanlarla engellemeye çalıştı. 
AYM'nin kararına tepki gösteren 
Ankara Barosu, "Yaşam hakkını 
savunacak ve mücadeleye devam 
edeceğiz" dedi.

Baro Başkanı Mustafa Köroğlu, 
yaşam hakkını savunacak ve bu yolda 
mücadeleye devam edeceklerini 
vurgulayarak şunları söyledi:

"Baromuz tarafından takip edilen 
dosyalarda da gördüğümüz gibi, ne 
yazık ki yasanın 10 aylık bilançosu 
yüzlerce hayvanın eziyetle katledilmesi, 
binlercesinin de ölüm kampı barınaklara 
hapsedilmesi olmuştur. Anayasa 
Mahkemesi’nin en temel ve tartışmasız 
hak olan yaşamdan yana karar vereceği 
inancıyla geçmişteki kararlarından 
örnekler vermek isteriz. Anayasa 
Mahkemesi, bir kararında hayvanlara 
bakışını şu ifadelerle ortaya koymaktadır; 
Hayvanlara "iyi" davranmak gereği, 
herkesin üzerinde anlaştığı ahlak 
kurallarından biridir.

Zira pek çok hayvan türünün tıpkı 
insanoğlu gibi hissetme yetisine sahip 
olduğu bilinmektedir. Hayvanların pek 
çok çıkarı olabilir ancak hissetme yetisine 
sahip oldukları sürece en azından acı 
ve ıstıraptan kaçınmanın çıkarlarına 
olduğunun kabul edilmesi gerekir. 
Bu düşünce normatif hayvan hakları 
hukukunun temelini oluşturan ve kökleri 
19. yüzyıla dayanan "insanca muamele 
ilkesi'nde ifadesini bulur. 4’TE

Mehmet Erkek



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65

2 www.gaziantepsabah.com 
gaziantepsabah@yahoo.com

SAYFA
08 MAYIS 2025 

PERŞEMBE

EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
AYINTAP ECZANESI

Eyüpoğlu Mh. Dr. Rauf Yılmazer Cad. NO:3/A (Sevgi 
Hastanesi Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 220 11 29
ISTIKLAL ENES ECZANESI

İstiklal Mah. 97 nolu Sok. No:34 (Kafadar Sağ.Ocağı 
Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03423395700
EROL DAİ ECZANESİ

Düztepe Mh.Sadıklar Cd.(Yaşam Hast.Acil Polikliniği 
Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 250 00 66
ERÇELEBİ ECZANESİ

Binevler Mahallesi Üniversite Bulvarı No:162/A 
(Akademi Hastanesi Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 338 0010
BALCI ECZANESİ

AKKENT MAHALLESİ ŞEHİT BÜNYAMİN DİNÇ 
SOKAK NO:6A/C-D (AKKENT SEMT PAZARI 

ÇAPRAZI ,BAĞLARBAŞI ANADOLU LİSESİ KARŞISI) / 
ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 999 27 22
ÇOLAKOĞLU ECZANESİ

Güneykent Mahallesi .(SEMBOL MARKET VE TÜRK 
PETROL KARŞISI.BEŞYÜZEVLER SAĞLIK OCAĞI 

YANI / ŞAHİNBEY
Telefon : 03422205736
ŞÜKRAN ECZANESİ

Allaben Mahallesi Kemal Köker Caddesi No:39/
A(Hatem Hastanesi yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 502 60 30
YEDİTEPE ECZANESİ

Yeditepe mahallesi 85083 nolu sokak No: 23/A Şahinbey 

ilçe sağlık müdürlüğü yanı / ŞAHİNBEY
Telefon : 0534 686 00 27

ŞAHİNTEPE ECZANESİ
Şahintepe mah. 133374 no’lu sokak no:3A/H-3A/G 

(Karataş 2. Bölge, Ergün Elektrik arkası-Hasan Hoca 
Efendi cami karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 999 12 51
ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER

GÖKHAN ECZANESİ
Mücahitler Mh.(Medical Park Hst.Karşısı - Eski Primer 

Hst.Yanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 324 52 05

GAZİ MUHTAR ECZANESİ
Değirmiçem Mahallesi Gazi Muhtar Paşa Bulvarı 

Buhara İş Merkezi Zemin Kat No:24/D (Muhittinoğlu 
Toyota plaza BP petrol civarı,Seç Baklavaları yanı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0530 6570027

BARAN ECZANESI
Emek Mah. Cemil Alevli Cad. No:17/A (Cahit 

Nakıpoğlu İ.Ö.O. Yanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 2309411

DEVAM ECZANESİ
Bekirbey Mah. Hamdi Kutlar Cad. no:195 A/A (Deva 

Hastanesi Acil Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 226 09 13

BAYSAL ECZANESİ
BOYNO MAH. ŞEHİT PİDE CAD. NO:114/A 

ŞEHİTKAMİL/GAZİANTEP / ŞEHİTKAMİL
Telefon :

ALİ DOĞAN ECZANESİ
Gazikent Belkız Mahallesi 08100 Nolu Cadde No:8 AA 

(Trafik Eğitim Parkı çaprazı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0551 218 82 76

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.

İmtiyaz Sahibi ve
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Nurgün BALCIOĞLU
Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
Yayın Türü

Yerel Süreli Yayın
UETS Adresi: 15513-15569-70521

Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  

Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
Kelebek Dağıtım

 www.gaziantepsabah.com - gaziantepsabah@yahoo.com

Bu gazete Basın Meslek İlkelerine 
uymaya söz vermiştir.

Kuruluş tarihi: 2 Şubat 1946
Yıl:79  Sayı : 22.728

08 MAYIS 2025 PERŞEMBE
(Yerel Gazete)

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Bundan böyle daha 
dikkatli yaşamak 

gerekiyor 

İçişleri Bakanı Muammer Güler’in “Ben 
olayla bizzat ilgileniyorum” demesi zaten 
işin çözüleceğini hissettirmişti.Bakanın 
bizzat ilgilenip de çözülemeyen bir olay 
olur mu?

Yeri gelmişken tekrarlayalım: Türk 
Polisi’nin isteyipte çözemeyeceği hiç ama 
hiçbir olay  yoktur, olamaz da!..

Aslında Gaziantep Polisi, adam kaçırma 
konusunda deneyimli değildir. Çünkü, bu 
çapta bir kaçırma olayı daha önce olmadı. 
Mehmet Ali Yaprak olayını bununla eş 
tutmamak gerekir, çünkü o derin devletin 
operasyonu idi ve adamı gelip evinden alıp 
götürmüşlerdi.

Bir Oda Başkanı ile konuşurken, ben, 
“Fidye için kaçırdıklarını tahmin 
ediyorum. Suriye parmağından da 
şüpheliyim” dedim. O da, “Ben fidyeye 
benzetemiyorum. Keşke dediğin olsa, 
para verip kurtarırsın.Hayatına zarar 
verirler diye endişeleniyorum.İş dünyası 
kaygı içerisinde.Devletimize, Gaziantep 
Emniyeti’ne güveniyoruz” dedi.

Şimdi, buradan çıkarılacak dersler var. 
Gaziantep’in tipik bir Ortadoğu kenti 
olduğunu sık sık yazıyorum.Tekerlemem 
de var: Hama, Humus, Halep, Antep…
Yeme içme, eğlenme, düşünce, biat kültürü, 
mentalite konularında o kadar çok 
benzerlik var ki…

Ama biz de ‘şiddet’ hiç olmamıştır.
Her türlü haksızlığa, çarpıklığa ve 
adaletsizliğe rağmen Gaziantep genelde bir 
huzurkentidir.

Önceki sene Karşıya’da patlatılan araç ve 
ölen masum insanlar hepimizi çok tedirgin 
etmişti.Devamının geleceği endişesi 
vardı. Şimdi de adam kaçırarak fidye 

istenmesi hepimize Suriye gerçeğini tekrar 
hatırlatıyor.

Gaziantepliler’in kısa süre içerisinde 
yüzbinlerle ifade edilen Suriye vatandaşı 
ile aynı ortamda yaşamaya mecbur 
edilmesini mantığımla çözemiyorum. 
Bize böyle bir şey sorulmadı, fikrimiz 
alınmadı! Emrivaki yapıldı! Suriye’ye 
müdahale etmenin neticesini ya doğru 
dürüst hesaplayamadılar veya umurlarında 
değil! Ancak, her iki halde de bu kentte 
yaşayanlara en azından ‘yanlışlık’ yapıldığı 
kanaatındayım.

Bundan böyle işadamlarının daha 
dikkatli yaşamaları gerekiyor.Yalnız kendi 
ailelerinin huzuru için değil, bütün bir 
şehrin huzuru için de ‘kaçırılmalara’ karşı 
önlem alınmalı. Hayatın zorlaştığını, 
sınırda, önemli bir sanayi ve ticaret 
kentinde yaşamanın zorluklarıyla daha 
çok karşılaşacağımızdan, en azından ben 
eminim!..

Bir de dedikodulara değinmeden 
geçemeyeceğim. Çünkü bu şehrin alamet-i 
farikaların birisi dedikodusudur! Şireci, 
kaçırıldıktan sonra çoğu insan fidyeyi 
düşünmedi. Çünkü kaçırılma şekli 
fidyecilerin taktiğine uygun bulunmadı! 
Ahmet Şireci’nin eski bir sekreterinin 
yok olduğu veya öldürüldüğü, bunun 
onunla alakalı olabileceği, piyasaya 
yüksek miktarda faize para verdiği ve 
daha bir sürü ipe sapa gelmez dedikodu 
yapıldı. Fidyecierin yakalanması 
uzasaydı, dedikodularıncinsi ve nev’i 
de sürekli artacaktı!  Bana kalırsa, bu 
çeşit dedikodulara meydan vermek 
kaçırılmaktan beter! Ama bu şehir böyle! 
Siz siz olun, dikkatli ve korunaklı yaşayın…

Batı artık Doğu’ya özeniyor!..
‘Yetenek Sizsiniz’ yarışması 

dünyanın her yerinde büyük ilgi 
topluyor ve yoğun izleniyor.

Arap dünyasındaki versiyonu 
‘Arabs Got Talent’a katılan 
AmerikalıJennifer Grout, bir anda 
dünya basınının gündemi oldu.

Jennifer, adı sorulduğunda anlayacak 
kadar bile Arapçası olmamasına 
rağmen, Arap müziğinin en klasik 
eserlerini mükemmel bir aksanla ve 
neredeyse yanlışsız söylüyor.

Yarışmanın ön eleme turunda Mısırlı 
efsanevi şarkıcı Ümmü Gülsüm’ün 
Baid Anak isimli şarkısını icrasıyla jüri 
üyelerini büyüleyen Jennifer, önce yarı 
finale, sonra da finale kaldı.

Muhteşem yorumunun yanı sıra ud 
da çalabilen Jennifer, müzisyen bir 
ailenin kızı olarak Boston’da doğmuş.
Çocukluğunda keman ve piyano 
çalmayı öğrenmiş.Ardından değişim 
öğrencisi olarak Kanada’ya gittiğinde 
uda ve Arap müziğine merak salmış.

Ben Jennifer’ı youtube’da 
dinledim. Gerçekten inanması zor. 
Zannedersiniz ki, bu ses bir Arap’a 
ait! Yarışmanın finali 7 Aralık’ta 
yayınlanacak.Jennifer’ın kazanıp 
kazanamayacağı belli değil, ancak 
Arap dünyasının yüreğini şimdiden 
kazandığını söyleyebiliriz.Beni asıl 
ne etkiledi biliyor musunuz? Jüride 
bulunan Lübnanlı ünlü şarkıcı Nagva 
Karam’ın sözleri :

“Jennifer! Bir kelime bile Arapça 
konuşamıyorsun ama bazı Arap 
şarkıcılardan daha iyi söylüyorsun. 
Çok uzun bir süredir Batı'yı taklit 
ediyoruz ve ilk kez Arap dünyasıyla 
hiç alakası olmayan bir insan, Arapça 
konuşamayan Amerikalı bir kız, 
Arapça şarkılar söylüyor.”

Evet, bu haklı duygu çoğumuzda var!
Jennifer’ın, dünyanın gelmiş geçmiş 

en büyük sanatçılarından birisi olan 
‘Şark Bülbülü’ Ümmü Gülsüm’ün 
bir şarkısını seçmiş olması da Arap 
dünyasını ayağa kaldırdı. Jennifer, 
belki finalde benim de koyu bir 
hayranı olduğum ‘kevkeb eş şark/şark 
yıldızı’ Ümmü Gülsüm’ün ‘Ala beled il 
mahbub’u, ‘ene fi’ntezerak’ı veya ‘‘emel 
hayati’ şarkısını okur!

Ümmü Gülsüm, gerçekten 
olağanüstü, mucize  bir sanatçıydı. 
1975 yılında vefat ettiğinde yalnız 
Mısır değil, bütün Ortadoğu yasa 
büründü. Cenazesine, Ortadoğu’nun 
bütün önemli devlet adamları ve 
dört  milyonu aşan sevenlerinin ‘güle 
güle, güle güle ey sevgili şarkıcımız’ 
nidalarıyla katıldığı Kahire’deki 
törenin, Nasır’ın cenazesinden çok 
daha kalabalık olduğu bugün bile 
konuşulur.

Gaziantep Cumhuriyet 
Başsavcılığının koordinesinde 
Gaziantep ve Diyarbakır Polisi 
gerçekten mükemmel bir 
iş çıkardılar ve uluslararası 
sayılabilecek bir başarıya imza 
attılar. Kaçırılan bir işadamını böyle 
4 günde bulup sağlimen ailesine 
teslim etmek her türlü övgüye 
layıktır.

Aykut Tuzcu’nun 
02 Aralık 2013
tarihli yazısıdır

Şehir giriş çıkışlarına maliyeci
Şimşek, ekiplerin de 

güçlendirilmesiyle birlikte bütün 
OSB’lerin, hallerin, şehirlerin giriş 
ve çıkışlarında sürekli Maliye ayağı 
olacağını belirterek, “Şu saatte gideyim 
değil, kalıcı mekân kuracağız” dedi.

1 Ocak’tan beri uygulanıyor

Hürriyet'ten Neşe Karanfil'in 
haberine göre bu sistem hayata geçti. 
Buna göre, vergi denetim ekipleri 
geçmiş yıllarda yaptığı OSB ya da yol 
denetimlerini, 1 Ocak 2025 tarihinden 
itibaren sürekli hale getirdi.

OSB'de denetim
1 Ocak 2025 tarihinden bugüne 

kadar 184 OSB’de 50 bin denetim 
yapıldığı ve 30 bin tutanak tutulduğu, 
yol denetimlerinde ise 35 bin denetim 
yapıldığı kaydedildi. Geçmişte zaman 
zaman gidilen OSB’lere neredeyse her 
gün gidildiği belirtilirken, bir süre 
önce İstanbul’da 18 kapısı olan bir 
OSB’de yaygın denetim de yapıldığı 
anlatıldı.

Kamyonlar durduruluyor: İrsaliye 
ve fatura var mı?

OSB ya da yollarda yapılan 
denetimlerde durdurulan 
kamyonlarda sevk irsaliyesi, fatura 
olup olmadığı kontrol ediliyor. 
Eğer bir belge yoksa bunun 
tutanağı tutuluyor ve bir envanter 
oluşturuluyor.

Malı kimden aldın kime 
götürüyorsun?

Bir kamyon durdurulduğunda 

taşınan malın kimden alındığı ve 
kime götürüldüğünün sorulduğunu 
anlatan uzmanlar, “Bir kamyon 
durdurulduğunda içinde domates 
varsa kimden alındığı, kime 
götürüldüğü soruluyor. Götürülen 
firmaya da ne amaçla kullanacağı 
soruluyor. Yani sadece yolda yakalayıp 
durdurmak değil. Amaç alanda 
zincirleme kayıtdışılığı engellemek” 
diye konuştular.

Yollarda yapılan denetimlerde fatura 
ve sevk irsaliye kontrolünün yapıldığı, 
böylece kayıtdışılığın önlenmek 
istendiği belirtildi. Yollarda denetim 
için yaklaşık 6 ay önce Karayolları 
Genel Müdürlüğü ile bir protokol 
yapıldığı da dile getirilirken, Maliye 
ekiplerinin tartım yapılan yerlerde 
vergi denetimi yaptığı öğrenildi. 
Sputnik

Şehirlerin giriş çıkışlarına maliyeci: Yollarda durdurulan 
kamyonlarda irsaliye, fatura olup olmadığı kontrol ediliyor

OSB’lerde 50 bin, yollarda 35 bin denetim
Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, vergi kaçıranları tespit etmek için bütün OSB'lerin giriş ve çıkışlarında ve 

büyükşehirlerin bütün ana arterlerinde kalıcı olarak maliye memuru bulunduracaklarını söyledi. Sistemin 
devreye sokulduğu ve eksik belgesi olanlara işlem uygulandığı bildirildi. Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek, önceki gün katıldığı bir programda kazanıp da vergi vermeyen herkesin radarlarında olduğunu söyledi.

Yurt içi ve yurt dışından 
175’in üzerinde firma, 220’den 
fazla markayla fuarda yerini 
alırken, Türkiye’nin 25 farklı 
ilinden katılımcılar da ürün 
ve hizmetlerini sergileyerek 
küresel pazarlara açılma 
imkanı buldu

Gaziantep’te uluslararası 
ihracat fırsatlarının nabzını 
tutan ve Ortadoğu’nun 
en büyük gıda fuarı olan 
‘MFF Ortadoğu Gıda ve 
Gıda Teknolojileri Fuarı’, 
bugün kapılarını açtı. 3 
gün boyunca Gaziantep 
Ortadoğu Fuar Merkezi’nde 
katılımcılarına hem ticari 
ilişkiler geliştirme hem de 
yeni teknolojileri yakından 
tanıma fırsatı verecek olan 
fuar, ilk kez düzenlenmesine 
rağmen uluslararası çapta 
yoğun bir ilgiyle karşılandı. 
Fuar öncesinde 29 ülkeden 
750’nin üzerinde alım heyeti 
beklenirken, fuar ilk günden 
36 farklı ülkeden gelen ve 
1.174 profesyonelden oluşan 
alım heyetini ağırlayarak 
büyük ses getirdi.

Bu gelişme, fuarın 
Gaziantep’i uluslararası bir 
ticaret merkezi haline getirme 
potansiyelini ortaya koydu. 
Yurt içi ve yurt dışından 
175’in üzerinde firma, 220’den 
fazla markayla fuarda yerini 
alırken, Türkiye’nin 25 farklı 
ilinden katılımcılar da ürün 
ve hizmetlerini sergileyerek, 
yeni iş birlikleri kurma, 
ihracatlarını artırma ve küresel 
pazarlara açılma imkanı buldu.

 “Fuarın fiziki ve dijital 
tanıtım çalışmaları büyük ses 
getirdi”

Konuşmasında fuarın 
tanıtım çalışmalarını aktaran 

Gaziantep Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Adnan Ünverdi, Dubai, Fransa 
ve Almanya’da dünyanın 
en büyük 3 gıda fuarının 
yanı sıra büyük ölçekli 5 ve 
toplamda 8 yurtdışı gıda 
fuarında hem fiziki hem 
de dijital fuar çalışmaları 
yapıldığını kaydetti. Ünverdi, 
“Bu çalışmalar kapsamında 
30 bine yakın broşür ve 
davetiye dağıtıldı ve hedef 
bazlı dijital çalışmalarda ise 
bundan kat be kat fazla sayıya 
ulaşıldı. Öyle ki Paris’teki Sial 
Fuarı’nda Google’a gıda ve 
fuar yazıldığında ilk sırada 
karşınıza ‘Ortadoğu Gıda 
Fuarı Gaziantep’ çıkıyordu. 
Sadece aynı fuarda instagram 
ve facebook üzerinden 
görüntüleme sayısı 324.441 
olarak gerçekleşti. Bu, 
muazzam bir sayı” dedi.   

 “27 ilde 44 bine yakın sektör 
temsilcisiyle temas kurduk”

Fuarla ilgili yurt içindeki 
tanıtım çalışmalarına değinen 
Gaziantep Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekili Hakan Aslansoy 
ise bu kapsamda 4 ayrı ajansla 
kampanya yürütüldüğünü 
açıkladı. Aslansoy, “Yürütülen 
kampanyada 27 ilde toplam 
43.724 sektör temsilcisine 
fuar tanıtılarak davetiyeleri 
verildi. Ajanslarla yapılan 
anlaşma gereği her tanıtım 
fotoğraflandı, sektör 
temsilcisinin kartviziti alındı. 
Çünkü ajanslara ödemeler, 
bu fotoğraf ve kartvizitlere 
dayanılarak yapıldı ve fuar için 
yapılan her çalışmada olduğu 
gibi bunlar da fuarın partneri 
Gaziantep Sanayi Odası ile 
paylaşıldı” diye konuştu. Haber 
Merkezi

‘Ortadoğu’nun en büyük 
gıda fuarı’ kapılarını açtı

Ebeler ağır iş yükü, düşük ücret, güvencesiz çalışma koşulları ile karşı karşıya
Ebeler çok yönlü 

sorunlarla baş başa bırakılıyor
Ebelerin kadın sağlığının 

korunmasından doğuma, lohusalık 
döneminden toplum sağlığının 
geliştirilmesine kadar geniş bir 
alanda kritik bir rol üstlenen sağlık 
profesyonelleri olduğunu dile getiren 
Sucu, ‘’Sağlık sisteminin özellikle 
de koruyucu ve önleyici sağlık 
hizmetlerinin yükününün önemli bir 
bölümünü omuzlayan ebeler çok yönlü 
sorunlarla baş başa bırakılıyor. Sağlık 
ve sosyal hizmet emekçileri olarak; 

güvenli işyerleri, güvenceli istihdam, 
ek ödeme teşvik vb ödemeler yerine 
yoksulluk sınırının üzerinde çalışırken 
ve emeklilikte insanca yaşamaya yetecek 
temel ücret talebimiz ebeler içinde 
geçerli’’ açıklamasında bulundu. 

Ebelerin çalışma koşulları 
iyileştirilmeli, özlük hakları güvence 

altına alınmalı
Ebelik mesleğinin 

değersizleştirilemeyeceğini kaydeden 
Sucu, ‘’Emeğimiz yok sayılamaz. 
Kamusal sağlık hizmetinin asli bir 
unsuru olan ebeler; güvenceli, şiddetsiz, 

sağlıklı, insanca çalışma ve yaşam 
koşullarını hak ediyor. Ebelerin çalışma 
koşulları iyileştirilmeli, özlük hakları 
güvence altına alınmalı. güvenceli 
insanca yaşamaya yetecek ücretlerle 
çalışma koşulları sağlanmalı. Ebelik 
eğitimi bilimsel temellere dayalı, 
uygulamaya yönelik ve nitelikli 
hale getirilmeli, meslek tanımları 
netleştirilmeli’’ dedi. 

Yetki ve sorumlulukları yasal 
düzenlemeyle netleştirilmeli

Sucu, ‘’Ebeler meslekleri dışında 
başka alanlarda çalıştırılmaya 

zorlanmamalı. Yetki ve sorumlulukları 
yasal düzenlemeyle netleştirilmeli. 
Her kadının doğum, doğum öncesi 
ve sonrasında bir ebeye ulaşma hakkı 
sağlanmalı. Gebelik öncesi ve süresi 
boyunca her türlü sağlık hizmeti 
erişilebilir, parasız anadilinde ve 
kamusal olmalı. Sağlık alanında artan 
şiddete karşı etkili ve caydırıcı önlemler 
alınmalı, şiddetsiz çalışma ortamları 
sağlanmalı. Ebelik mesleğinin toplumsal 
itibarı artırılmalı kadın emeği görünür 
ve saygın hale getirilmeli’’ çağrısında 
bulundu. Haber Merkezi 
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Gaziantep'te yaşlılar huzurevi 
yapılması için 5-6 yıl kadar önce 
öğretmen Kemal Bayram'ın 
teşvikiyle bir dernek kurulmuştu. 
Gaziantep huzurevi yaptırma ve 
yaşatma demeği üyeleri Ali Nadi 
Ünler, Cemil Cahit Güzelbey, Asım 
Ahi, Vasıf Onat ve Mehmet Kutlar, 
Kemal Bayram'ın başkanlığında 
huzurevi yapımı için çalışmalara 
başlamışlardı. Binanın yapımını 
daha sonra devlet üstlendi ve bina 
tamamlandı. 

Dernek üyelerinden Cemil Cahit 
Güzelbey, geçtiğimiz mart nisan 
aylarında tamamlanan huzurevi 
binasının, çocuk yetiştirme yurdu 
olarak kullanılacağının söylendiğini 
belirterek “Bu söylenti üzerine 
sağlık ve sosyal yardım müdürüne 
gittik. Bize ‘Böyle bir karar vardı 
ama durduruldu’ dedi. Batı 
Anadolu'nun kasaba ve köylerinde 
bile huzurevi var. Gaziantep'te 
huzurevi olarak yaptırılan binanın, 
çocuk yetiştirme yurdu olarak 

kullanılmasına karşıyız. Çocuk 
yetiştirme yurduna ihtiyaç varsa 
o da yapılsın. Bu söylentiler 
her geçen gün yaygınlaşıyor. 
Gerekirse, dernek üyesi bir 
arkadaşımız Ankara'ya giderek 
milletvekillerimizle görüşecek” 
dedi.

Güzelbey, binanın bir an önce 
döşenerek hizmete girmesi için 
çalışacaklarını söyledi. Sağlık 
müdürlüğü ilgilileri huzurevi 
binasının personel yokluğundan 
faaliyete geçirilemediğini 
belirterek “Binanın çocuk 
yetiştirme yurdu olarak 
kullanılması konusunda kesin bir 
şey yok,” dediler. 

110 yatak kapasiteli huzurevinin 
malzemeleri geldi. Ancak 200 
personele ihtiyaç var. Sağlık 
bakanlığı son olarak açılan sınavla 
18 bin yeni personel aldı. Biz de 
personel ihtiyacımızı oraya ilettik. 
Sanırım huzurevi şubat ayında 
hizmete girebilir” dedi.

İşte bu 
günah…

Yaşlı ve bakıma muhtaç kimseler 
için yapılan huzurevi neden açılmıyor

Huzurevi inşaatı yaklaşık bir yıl önce bitirildi. İlgililer huzurevi olarak yapılan 
binanın, çocuk yetiştirme yurduna verileceği için faaliyete geçirilemediğini bildirdiler.

Her zaman olduğu gibi yine zamlarla 
karşı karşıya kaldık. Akaryakıta yapılan 
yüzde 2-6’lık ve tekel maddelerine yapılan 
yüzde 43-5’lük zamlarla zam kervanına 
yenileri katıldı. 

Yapılan son zamlarla ilgili vatandaşların 
düşüncelerini aldık. Konuştuğumuz 
kişilerin bir kısmı konuşmaktan 
kaçınırken, bir kısmı çok dertliydi sitemli 
konuşuyorlardı. 

F.N.Ç. (Ev hanımı): “Zamlarla yaşamımız 
felce uğradı. Ne yapacağımızı şaşırdık. 
Özal sayesinde borçlarımız biraz daha 
kabardı. Daha önce misafirlerime kahve, 
meyve ikram ederdim. Özal sayesinde 
sigaraya kadar indik. Şimdi sigarayı da 
ikram edemiyoruz.”

İ.Y. (İşçi): “Birinci tüp gazı bir zamla, 
İkincisini ayrı bir zamla alıyoruz, Gelir 
gideri karşılamaz oldu. Bir yılda sigaraya 
iki defa zam geldi. Yöneticilerimizin 
sayesinde sigarayı bıraktım. Sağ olsunlar.”

V.C. (Seyyar satıcı): “Daha önceki 

hükümetlerde belli zamanlarda zam 
yapardı. Şimdi ise her gün zam geliyor. 
Bundan faydalanan toptancıların fiyatları 
her gün değişiyor. Biz de şaşırdık. Bir gün 
önceki fiyatla bir gün sonranın fiyatları 
birbirini tutmuyor.”

İ.E. (Konfeksiyoncu): “Akaryakıta zam 
geldi, tüm mallara iki kat yansıdı. Satışlar 
durgunlaştı. Tekel maddelerine zam geldi.”

H.Ç.) (Memur): “Zam diyecek dilimiz 
kalmadı. Çünkü ağzımızdan çıktığı an 
başbakanımız zam yapıyor. Şu anda 
konuşurken belki de zam yapılmıştır. 
Yapılan zamlar zengini biraz daha zengin, 
fakiri biraz daha fakir yapıyor. Allah orta 
direğe yardım etsin. Eğer orta direk kaldı 
ise...”

M.D. (Taksi şoförü): “Benzin 190 liraydı 
taksimetre 220 liraya açılırdı. Benzin 270 
liraya çıktı, hâlâ taksimetreyi 220 lirayla 
açıyoruz. Gelirimizde düşüş olduğu gibi, 
yolcu sayısında da bir düşüş var. Allah 
sonumuzu hayır getire.”

Vatandaşın görüşü

“Her gün zam olur mu?”
“Misafire önce kahve ikram ederdik 

sonra sigaraya düştük. Şimdi onu da yapamıyoruz”

Parlamentonun “en yaşlı” ve “en ilginç” 
üyelerinden Gaziantep Milletvekili Galip 
Deniz, “Kendisine bakmaları için” evine 
aldığı ve “meleklerim” dediği üç kız 
kardeşin en büyüğü Fazilet Duman'ı, 
“dolandırıcılık” iddiasıyla mahkemeye 
verdi. Parlamentoya MDP milletvekili 
olarak giren, partisinden sık sık istifa edip 
geri dönmesiyle kamuoyunun ilgisini 
üzerine çeken ve “Galip Dede” namıyla 
tanınan 83 yaşındaki Galip Deniz, 
“meleklerinden Fazilet Karaduman'ı, 
dairesini 11,5 milyon liraya satıp kendisine 
3,5 milyon lira vermekle suçladı.

Gaziantep Milletvekili Galip Deniz, 
Ankara' da bir perdeci dükkanında tanıştığı 
Fazilet Karaduman ve iki kız kardeşini bir 
süre önce kendisine bakmaları için evine 
almıştı. Deniz, “Benim üç meleğim” dediği 
Fazilet, Emel ve Alev kardeşlere bir güzellik 
salonu açmış, kardeşlerin en büyüğü 
Fazilet Karaduman'a “umumi vekaletname” 
vermişti. 

Ankara 3. Ceza Mahkemesi'ndeki 
ilk duruşmada, “Galip Dede”, yargıca, 
“Bu kızlar benim 8,5 milyon liramı 
dolandırdılar... Paramı istiyorum” diye 
yakındı. Duruşma, kanıtların toplanması 
için ileri bir tarihe ertelendi.

Gaziantep Milletvekili Galip Dede 
“Meleklerini mahkemeye verdi”
83 yaşındaki Gaziantep Bağımsız 

Milletvekili Galip Deniz, evine aldığı 
üç kızkardeşin kendisini 8,5 milyon 
lira dolandırdığını öne sürdü.

Muhtemel Genel Başkanı Rahşan 
Ecevit tarafından, 15 kasımda kurulacağı 
açıklanan Demokratik Sol Parti 
(DSP)’nin Gaziantep’te örgütlenme 
çalışmaları hızlandı. Partinin ilimizdeki 
kuruluş çalışmalarını Zekeriye Güllübaş 
isimli bir çaycı ile Cabir Tekin isimli bir 
işçinin yürüttüğü öğrenildi.

Güllübaş ile Tekin'in çalışmaları 
yürüttüğü her iki il temsilcisinin 10 

kurucu, yüzlercede üye kaydettikleri 
bildirildi. Üye sayısının partileri için 
ölçü olamayacağını söyleyen Güllübaş 
DSP’ye Gazianteplilerin büyük ilgi 
gösterdiklerini ifade etti ve DSP 
çalışmalarının olumlu bir şekilde 
geliştiğini belirtti. Zekeriya Güllübaş, 
partilerinin amacını, demokratik 
sol fikrin toplumun tüm kesimine 
yaygınlaştırmak olarak açıkladı.

Demokratik Sol Parti çalışmaları hızlandı
Şehrimizi örgütleme görevi iki kişide

Gaziantep ODTÜ kampüsünün 
önceki gün hizmete girmesi beklenen 
prefabrik yurt binalarının yapımı 
tamamlanamadı. Daha önce ODTÜ 
Dekanlığınca, 15 ekimde kız, 29 
ekimde erkek öğrenciler için hizmete 
gireceği bildirilen yurt binalarının 

yapım çalışmaları devam ediyor.
450 milyon liraya mal olan toplam 

850 öğrenciyi barındıracak prefabrik 
yurt binalarının çok yakında 
bitirileceği, böylece yurt sorununun 
büyük ölçüde çözümleneceği 
belirtiliyor.

Öğrenciler endişe içinde 

Kız öğrenciler hep açıkta kaldı

İşsizler ordusu her geçen 
gün biraz daha büyüyor

İşsizliğin arttığı, istihdamın azaldığı bir ülkede 
ekonomik iyileşmeden söz edilemeyeceğini 
belirten Bencan, “Emekli geçim derdinde, 
memurlar çocuklarının kırtasiye masraflarını 
nasıl karşılayacağının hesabını yapıyor, çiftçi girdi 
masraflarını karşılamaktan uzak, işçinin hali içler 
acısı. Bunların yanı sıra bir de her geçen gün işsiz 
sayısı artıyor. Okulu bitirenler iş bulamıyor, işini 
kaybedenler çalmadık kapı bırakmıyor. AKP işsiz 
sayısını 2 milyon 500 bin olarak açıklıyor. Oysa 
işsiz sayısı 12 milyonu aştı. İşsiz sadece İş-Kur’da 
kaydı bulunanlar değil. Sokakta simit satarak 
geçinen, hiçbir sosyal güvencesi olmayanlar da 
işsizdir” diye konuştu.

Her evden bir iki kişi işsiz
İşsizliğin en büyük kanıtının mala karşı işlenen 

suçlardaki artış olduğunu hatırlatan Bencan, “Şu 
ana kadar duymadığımız oranda suç oranlarına 
ve suç çeşitlerine tanık oluyoruz. Kapkaç artıyor, 
hırsızlık artıyor, dolandırıcılık almış başını gitmiş. 
Bunların altında yatan toplumsal sorunlardan en 
önemlisi işsizlik, eğitimsizlik ve açlıktır. Kenar 
mahallelere gidip bakın, her evde en az iki üç 
gencin işsiz olduğunu görürsünüz. Bazı ailelerde 
ise hiç iş bulabilen yoktur” şeklinde açıklama 
yaptı.

Ülkemizde barış ihtiyacı 
gün geçtikçe artmaktadır

1 Eylül Dünya Barış Günü’ne değinen ve 
ülkemizin en fazla barışa ihtiyacı olan bir 
dönemde barış isteklerine kulak tıkandığını 
söyleyen Bencan,1 Dünya halkları 1 Eylül’ü her 
yıl Dünya Barış Günü olarak kutluyor. 1 Eylül 

1939'da Nazi Almanya’sı Polonya'yı işgal ederek 2. 
paylaşım savaşı için düğmeye basmıştı” dedi.

Savaş, on milyonlarca insanın ölümüne neden 
olmuş ve insanlığın bir daha böyle bir insani 
yıkım ile karşılaşmaması için dünyanın barıştan 
yana insanları ve ülkeleri barışı savunmak ve 
dünyada kalıcı bir barış için mücadele gereğini 
ortaya koydular. Emperyalizmin neden olduğu 
insanlık tarihinin bu en büyük yakımının 
ardından dünya barışı bugüne kadar bir çok 
defalar tehlikeye girdi. Bugün, 2005 yılı 1 
Eylül’ünde de, dünyada barış bir kez daha 
emperyalist ülkelerce tehdit ediliyor. Başta ABD 
ve Avrupa’nın gelişmiş kapitalist ülkeleri dünya 
kaynaklarını ele geçirmek ve yönetmek için 
dünyaya tümüyle egemen olmak için her türlü 
yöntemi deniyorlar” diye konuştu. 

Barışı, kendi egemenlikleri 
olarak tehlike görüyorlar 

“Kendi egemenlikleri için tehdit olarak 
gördükleri yerleri işgal ediyorlar, işgalle tehdit 
ediyorlar , ya da bu ülkeleri istikrarsızlaştırmak 
için kışkırtmalara girişiyorlar” diyen Bencan, 
“Afganistan ve Irak’ın işgali, İran’ın ve Suriye’nin 
tehdit edilmesi emperyalist ülkelerin sadece 
son birkaç yıl içindeki suçları. Kendi ege 
menlikleri için halkları birbirine karşı kışkırtan, 
onları birbirine düşman eden politikalar, 
emperyalist ülkelerin her zaman kullandıkları, 
vazgeçmedikleri yöntemlerdir. Bugün, 2005 
yılının 1 Eylül’ünde, dünya barışının bir numaralı 
düşmanı emperyalist ülkeler ve onların halkları 
birbiri ne düşman eden politikalarıdır” dedi. 

Barış istiyorsak gereğini yapmalıyız 
“Eğer ülkemizde barış istiyorsak, bölgemizde 

barış istiyorsak ve dünyada barış istiyorsak 
emperyalizmin politikalarına karşı ve onlarla 
işbirliği yapan tüm güçle re karşı ülkemizin 
bağımsızlığı, tam bir demokrasi, eşitlik ve 
sömürünün ortadan kalkması için mücadele 
etmeliyiz” diyen Bencan, “Ülkemizde barış 
ihtiyacı gün geçtikçe artmaktadır. Kürt sorununda 
gelinen nokta artık karar verme aşamasındadır. 
Toplumsal barış ya kalıcı bir biçimde kurulacak ya 
da ülkemiz ciddi sorunlarla yüz yüze kalacaktır. 
Başbakan’ın bu konuda attığı adımın kalıcı bir 
barışa ve ülkemizin demokratikleşmesine yeni 
bir ivme kazandırması temel beklentimizdir. 
Bunun için silahlı eylem yöntemi çözüm değildir. 
Aksine sorunu çözülemez bir yola sokacaktır. 
Kürt sorununda barışın ve demokrasinin 
egemen olması, Türkiye işçi sınıfı için yaşamsal 
önemdedir. Çünkü bu sorun emekçilerin 
geleceklerini doğrudan etkilemektedir. 
Barış mücadelesi işçi sınıfı için yaşamsal bir 
mücadeledir. Eğer barış tehdit altındaysa, işçi 
sınıfının birliği daha iyi bir yaşam, eşit ve özgür 
yurttaşlardan oluşan bir ülke hedefi de tehdit 
altında demektir” şeklinde açıklama yaptı.

İşçi sınıfı, sömürüye başkaldırı için birleşmeli 
İşçi sınıfını sömürüye karşı mücadeleye çağıran 

Bencan, “İşçi sınıfını, barışı tehdit eden tüm 
güçlere karşı, emperyalist politikalara karşı 
birlik içinde mücadele etmeye çağırıyoruz. Gelin 
ülkemizi emperyalizmin boyun duruğundan 
kurtaralım, emperyalist politikalara karşı kendi 
yolumuzu kendimiz çizelim. Eşitsizliklere, her 
türlü sömürüye, demokrasi ve barış düşmanlarına, 
şovenizme karşı aydınlık bir Türkiye’nin 
mücadelesini el ele verelim” dedi.

Ekonomideki büyüme iddiaları koca bir yalan, ekonomi iyiye gidiyor da neden 12 milyon işsiz var?

İşsiz sayısı 12 milyona ulaştı
Ülke ekonomisinin düşünülenden çok daha kötüye gittiğini, ancak gerçek rakamların halktan gizlenerek 

sanal büyüme rakamlarına inandırılmaya çalışıldığını söyleyen DİSK’e bağlı Genel İş Sendikası Bölge Başkanı 
Nihat Bencan, “AKP ve yandaşlarının ifadesine bakarsanız, şimdiye kadar görülmedik bir ekonomik büyüme 
var. Sanal rakamlar da bunu destekler durumda. Ancak bir de halkın gerçek gündemine ve ekonomisine bakın 
içler acısı. Bu durumdan anlaşılıyor ki sanal rakamlar halkımıza zorla kabul ettirilmeye çalışılıyor” dedi.

Tüzmen, önceki gün 
Devlet Bakanı ‘Ali Babacan 
tarafından imzalanan 
onay ile Güneydoğubirlik 
hesabına 5 trilyon 
liranın geçtiğini belirtti. 
Özellikle hasat zamanında 
Güneydoğubirlik'in kaynak 
sıkıntısı yaşadığını, ilk 
etapta aktarılan 5 trilyon lira 
ile bu kaynak sorununun 
çözüleceğini ifade eden 
Tüzmen, bu yıl üreticilerin 
mağdur olmaması için 
gerekli çalışmaları 
yaptıklarını kaydetti. Bakan 
Tüzmen, Güneydoğubirlik 
geçmiş yıllarda yanlış 
politikalar yüzünden çok 
zor zamanlar yaşadığını, 
yanlış yönetildiği için zarar 
ettiğini, ancak üreticilerin 
mağdur ol maması için 
kuruluşa destek olduklarını 
bildirdi. Asıl gayelerinin 
antepfıstığının ihraç ürünü 
haline gelmesini sağlamak 
olduğunu vurgulayan 
Tüzmen, açıklamasında 
şu görüşlere yer verdi: 
"Antepfıstığının ihraç 
ürünü haline gelmesi için 
yaklaşık iki yıldır Dış Ticaret 
Müsteşarlığı bünyesinde 
çalışma yürütülüyor. 
Antepfıstığının ihraç 
ürünü olması için pazar 

araştırmaları yaptırıyoruz. 
Özellikle Ortadoğu ve Arap 
yarımadasındaki ülkelerde 
iyi bir pazar payı bulunan 
İran fıstığın dan çok daha 
kaliteli ve daha lezzetli olan 
antepfıstığını yurtdışına, 
tanıtmak için Fıstık 
Tanıtım Grubu oluşturduk. 
Antepfıstığı Tanıtım 
Grubunun çalışmalarıyla 
Antepfıstığını ihraç ürünü 
haline getirmeyi planlıyoruz. 
Antepfıstığı ihraç ürünü 
olduğunda hem değeri 
artacak hem de kimsenin 
desteğine ihtiyaç duymadan 
kendi pazarını yaratacaktır. 
Üreticilerimizin uzun vadeli 
çıkışı buradadır."

"ÇİFTÇİLERİMİZE CİDDİ 
BİR KATKI OLACAK" 

Tüzmen, daha önce 
benzer bir çalışmayı 
Fındık Tanıtım Grubu 
adı altında, yaptıklarını 
hatırlattı. Dış Ticaret 
Müsteşarlığı döneminde 
o zaman fındığın bir ihraç 
ürünü haline gelmesi için 
benzer bir çalışma yapmış 
olduklarını ifade eden 
Tüzmen, düzenledikleri 
kampanyalarla hem yurt 
içinde hem de yurtdışında 
fındığı tanıttıklarını, 
kaydetti. 

Güneydoğubirlik'e 
5 trilyon kaynak aktarıldı

Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen, Antepfıstığı 
alımında kullanılmak üzere hazineden Güneydoğu 
Tarım Satış Kooperatifleri Birliği'ne 5 milyon YTL 
(5 trilyon lira) kaynak aktarıldığını bildirdi.
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Birlikte 
Yaşama Sanatı

Ahmet Beyazlar/Arkeolog
Bu yasalar birlikte yaşamamızı sağlıyor 

mu derseniz beden olarak yaşam hakkı 
kapsamında belki beraber yaşıyor denebilir 
ancak düşünce ve eylem olarak bakıldığında 
her insanın kendi özel dünyasında; kendisini 
oluşturan parçaları ile birliğinde ise doğasına 
ve çevresiyle uyumlu, saygın yaşamaktadır. 
Bu bağlamda insan kendini tanıdıkça 
birlikteliğini ve saygınlığını kurduğu 
anlaşılmaktadır.

Dünyamıza uzaydan bakıldığında ışıl 
ışıl bir bilye. İçine girildiğinde ise kıyamet 
kopuyor. Biri birini yiyerek varlığını devam 
ettiren bir organizma olduğu gözükmekte. 
İnsan bu organizmanın hem sözcüsü hem 
de gözcüsüdür. Beklenen her insanın kendi 
eylemlerinin sözcüsü ve gözcüsü olarak 
doğası ve çevresiyle uyumlu bir varlık olarak 
yaşayabilmesi için kendini genel gidişat 
içerisinde güncel tutmasıdır. 

İnsan eylemlerine bakıldığında, korku, 
sevgi, ortak menfaat gibi duyguların 
insanları bir arada tutmaya yaradığı ancak 
bu şartların ortadan kalkması ile dağıldıkları 
ve her birinin kendi iç dünyasına döndüğü 
gözlemlenmektedir. Mesela bir konserde 
herkes yek vücut olarak o eseri dinlerken 
veya onun melodisi eşliğinde dans ederken 
ortak düşman-korku karşısında bir araya 
gelerek o tehlikeyi savuşturup günlük 
yaşamına dönmekte ve bireysel menfaati 
için omuz omuza savaştığı kardeşini 
öldürebilmekte.  Öyle anlaşılıyor ki bireysel 
be bütünsel menfaatler birlikte çalışıyor.ve 
ortak menfaatlerini görenler daha fedakâr 
olabiliyorlar. Demek ki hepimizi etkileyen 
birliğimiz ortak duygu dünyamız imiş ve 
fedakârlık ve feragata dayanıyormuş. Bu 
duygularımızı besleyen yaşam formlarından 
uzaklaşarak korkudan sevgiye, bireysel 
menfaatten kamusal menfaate yöneldiğimizde 
birlikte yaşama alanlarımız gelişecektir. 

Toplumsal yaşamın temeli aile yapımızdır. 
Çekirdek aile yapısı geniş aile yapısından 
koptuğundan bir arada yaşama damarları 
kopmuş olduğundan sürdürülmesi mümkün 
gözükmemekte. Batı toplumlarında, iş 
gücüne eleman temini amacıyla oluşturulan 
bireysel çalışma ve tüketme düşüncesi sonrası 
bir bütünün iki yarısı olan kadın ve erkeği 
saçma bir eşitlik düşüncesiyle birbirinden 
koparmış ve köpek ile yaşama seviyesine 
düşürmüştür. Ortak menfaatlerini ise meslek 
örgütleri sendika gibi sivil toplum örgütleri 
kanalı ile sağlamışlardır. Günümüzde 
ülkemizde tüketim ekonomisinin tüketici 
bireyleri konumuna düşürülmüştür. Ve bu 
durum hayatın her safhasını kaplamıştır. 
Devlet baba ve koruyucu, dengeleyici rolünü 
şirketlerin kar zarar hesabına dönüştürmüş, 
halkı koruyacak sivil toplum örgütleri eski 
devlet geleneğinde olduğundan üzerlerine 
düşen görevi ifa edememektedir. Bu çılgınlık 
nedeniyle aileler geçim sıkıntısı çekiyor, 
gençlerimiz evlenemiyor, bin bir ümit ve 
bedelle kurulan aileler kurulma sürecinden 
daha kısa bir zamanda yıkılmaktadır. Bu 
durum geleceğimiz için en büyük tehlike 
olarak gözükmektedir. 

Birlik demek, benliklerin değil de ortak 
değer yargılarımızın bir arada olduğu duygu 
ve düşünce dünyamız demektir. Bireyi ben 
eden de o değer yargılarına verdiği fedakârlık 
ve feragattır. Bu paraya veya başka bir 
güce evrildiğinde bir felaket olarak insanı 
mahveden bir yapıyla karşılaşılmaktadır. Para 
için kendi hemcinsini ve doğayı katleden 
güç karşısında ne yapmamız gerektiği 
sorgulamamız gereken bir gerçektir. İçinde 
yaşadığımız çağımızın insani değer açısından 
en büyük tehlikelerden biri bu durumdur.

Eğer anne babalarımız bize para gözü ile 
baksa, fedakârlık ve feragatte bulunmasalar 
biz olur muyduk? Vatanı için, ilkeleri için 
canını feda eden şehitlerimiz olmasa üzerinde 
yaşayacak vatanımız olur muydu? Öyleyse…! 
Önce kutsal değer yargılarını temsil eden 
kişilerin dinin ve devletin yöneticilerinin 
fedakârlık ve feragatte bulunarak her türlü 
israf ve fuhşiyattan uzak durarak hak ve 
adalet ilkesi ile hiçbir ferdi dışlamadan 
birlikte yaşama yönelik ortak menfaat ve 
sevginin egemen olduğu bir yaşayışta model 
olması gerekmektedir. Ancak o zaman 
her zorluğa dayanarak varoluşun temelini 
oluşturabiliriz. 

Sorumluluk duygusu taşıyan herkesin 
içinde kendini bulduğu, kendini içinde 
bulunduğu toplumun devamını sağlamaya 
adadığı yaşamı sanat haline getirecek temsil 
yetkisinde olması beklenir. Bu da inancımızı 
akıl ve bilimle işleyerek geleceğinden 
emin kişilerden oluşan toplumları 
doğuracaktır. Zira geniş halk kitleleri ile 
güvenlik kuvvetlerimiz inançla vazifelerini 
yerine getirmektedir. Dini ve milli inanç 
değerlerimize bilerek veya bilmeyerek her 
türlü saldırı yapılarak milletimiz içerden 
çökertilmektedir.  Eğer bu olmazsa herkes 
kendi aklı ve yargısınca hareket ederek aynı 
cemaat içinde üç kişinin dahi bir araya 
gelemediği bir toplum yapısına evrileceğimiz 
kaçınılmazdır. Bu durumdan birey olarak 
kurtuluş ve varoluş gözükmemektedir. Hep 
birlikte aydınlık yarınlara ancak yaptığımız 
işi para için değil de en iyi ve en faydalı halde 
yaparak toplumsal güveni sağladığımızda 
başarabiliriz. Değer verme ve değer bilme ile 
var olduğumuzu ve bunun yolunun da sevgi 
ve saygıdan geçtiğini fark ettiğimizde gerekli 
enerjinin kendimizde olduğunu göreceğiz.

Bu kafaların yönettiği ülkelerde cahil bırakılmış 
halk “itaat” olgusunun kompleksini büyütüyor, 
kendine göre bir anlayış geliştirip kadını esir 
pozisyonuna itmeyi kendisine verilmiş bir hak 
sanıyor. En acısı da şu ki yine cahil bırakılmış 
zavallı kadınlarımız da bunu “olağan” sanıyor. 

Türkiye’de kadın cinayetleri cinnet seviyesini 
geçti. Kadın Cinayetlerini Durduracağız 
Platformu’nun (KCDP) verilerine göre Ocak 2025 
de 33 kadın cinayeti, 32 şüpheli kadın ölümü, 
Şubat 2025’te 16 kadın cinayeti, 21 şüpheli kadın 
ölümü kayıtlara geçmiş. 

Türkiye Kadın Dernekleri Federasyonu (TKDF) 
verilerine göre ise Mart 2025’te 25 kadın cinayeti, 
10 şüpheli kadın ölümü emniyet kayıtlarında yer 
almış. Bir de emniyet kayıtlarına yansıtılmayan 
ölümleri düşündüğünüzde toplumsal bir cinnet 
geçirmekte olduğumuzu daha net algılıyoruz.

Partili Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
ilan ettiği “Aile Yılı”nda kadınlar için en güvensiz 
yer ne yazık ki yaşadıkları evleri.  Kadınların 
%57'si kendi evlerinde öldürülmüş. Öldürülen 
kadınların %71'i eşleri, babaları, boşandıkları 
ya da boşanma aşamasında oldukları erkekler 
tarafından katledilmiş. Son derece yüzeysel bir 
bakışla, neredeyse ıslık çala çala korunuyormuş 
taklidi yapılan kadınların ciddi bir bölümünü 
koruma kararı alındığı iddia edilen davalarda 
kaybetmişiz.  

Kadın hakları savunucuları, İstanbul 
Sözleşmesi'nden çekilmenin ve 6284 sayılı 
kanunun etkin uygulanmamasının kadın 
cinayetlerini artırdığına dikkat çekiyorlar. 
Anayasa Mahkemesi'nin Serpil Erfındık 
davasında devleti sorumlu tutarak manevi 
tazminat cezası vermesi, önemli bir hukuki 
gelişme olarak değerlendiriliyor ancak asla 
yeterli değil. Hiç vakit kaybetmeden mevcut 
yasal önlemler revize edilmeli, hatta sadece 
revize edilmeyip artık yürürlüğe konulmalı ve 
toplumsal farkındalığın artırılmasına ilk okuldan, 
muhtarlardan cami imamlarından başlanmalı.

Türkiye’deki erkek egemen toplum yapısının, 
erkeği “hakim”, kadını ise “itaatkâr” konumda 
gördüğünü biliyoruz. Kadının boşanmak 
istemesi, çalışmak istemesi, kendi hayatına 
dair kararlar alması bazı erkekler tarafından 
"itaatsizlik" olarak algılanıyor ve şiddetle 
cezalandırılıyor.

Erkekler, eşlerini, eski eşlerini ya da kız 
arkadaşlarını “mal” gibi görüp, ayrılmayı veya 
özgürleşmeyi kabullenemiyorlar. Çoğu zaman 
kadın haklarını en iyi öğrenen ve öğreten kişiler 
olması gereken annelerinin yetiştirdiği erkekler 
ne yazık ki bu sahiplenmeyle büyütülüyor. Erkek 
çocukları hâlâ evde üstün görülerek yetiştiriliyor.

Ailedeki çarpık anlayış, bir göle atılan taşın 
yarattığı halkalar gibi cehalet dalgaları yayıyor. 
Buna bir de toplumun geleneksel çarpık “ahlak” 
anlayışı eklendiğinde toplumsal baskı bile 
cinayet sebebi olabiliyor. Kadının kendi hayatını 
yönetmek istemesi bu cahil "sahiplik" anlayışına 
ters düşüyor ve şiddet patlak veriyor. Kadının 
kendi ailesi bile çoğu zaman kadını bu akıl dışı 
bataklıktan kurtarmak için elini uzatmıyor. 

Cinayetlerin büyük bir kısmı, kadınların 
boşanma, ayrılık ya da uzaklaşma kararı 
almasından sonra işleniyor.

“Benimsin ya da kara toprağın” şeklinde 
özetlenecek çağ dışı esir anlayışı hala geçerli. 
Toplumdaki bir başka algı da “Cezasızlık ve 
Etkisiz Hukuki Süreçler” inancı. Gerçekten de 
katiller kravat indirimi alıyorlar ya da kime göre 
“tahrik” olduğunu anlayamadığımız “haksız 
tahrik” indirimiyle paçayı kurtarıyorlar. Sistemin 
felce uğrattığı adalet de zaten çok ağır işliyor. 
Koruma kararları ya yeterince hızlı alınmıyor ya 
da uygulanmıyor.

Bu durum erkeklere “nasıl olsa ceza az” mesajı 
verdiği için, çarpık zihniyet giderek dallanıp 
budaklanıyor.

Üstelik, tamamıyla bir politika olduğunu 
düşündüğüm dizilerdeki ve filmlerdeki 
sıradanlaştırılan şiddet, herkesin eline bir silah 
alması özgürlüğünü nerdeyse özendiriyor. 
Medyanın “Aşk cinayeti” gibi ifadelerle 
meşrulaştırdığı olaylar da bu cinnet haline tuz 
biber oluyor. 

Toplumun büyük bir kesiminde kadın-
erkek eşitliğinin yeterince içselleştirilmediğini 
biliyoruz. Buna bir de bazı erkeklerin psikolojik 
sorunları, alkol, uyuşturucu ve öfke kontrol 
bozuklukları da eklenince kadın cinayetleri zirve 
yapıyor. 

Tüm bu anlatılanlara bakıldığında net bir 
şekilde anlaşılacağı gibi tüm bu cinayetler, 
münferit değil; toplumsal bir yapı sorunu. Eğitim, 
yasal reformlar, kültürel dönüşüm ve etkin devlet 
politikaları olmadan bu sorunu çözmek mümkün 
değil. Bu reformlar da ancak çağdaş insanların 
yöneteceği bir ülke ile mümkün. 

 ‘Son dönemlerde ülkemizde 
meydana gelen olaylar halkımız 
üzerinde olumsuz etkiler yarattı, 
deyim yerinde ise toplumu gerdi’ 
ifadelerini kullanan Erkek, ‘’Biz 
Aleviler, toplumun gerilmesinden 
yana değiliz, ayrışmadan, yana 
hiç değiliz. Bu ülkede barış 
içerisinde kardeşçe bir arada 
beraberce yaşamak istiyoruz. 
Buradan hareketle toplumu bir 
araya getirmek cemal-cemale 
oturmak, muhabbetimizi artırmak 
için kahvaltı organizasyonu 
düzenleyeceğiz. Bu organizasyonla 
birlikte birlik, beraber artırmayı 
ve insanların üzerindeki gerginliği 
azaltmayı hedefliyoruz’’ dedi. 

Eşitlik, özgürlük barış ve 
demokrasi talebimiz bulunuyor

Erkek, ‘’Pir sultanın dediği gibi 
Aleviler her zaman barıştan, 
dostluktan, hakikatten yana 
olmuştur olmaya devam 
edecekler. Alevi toplumunun 
yaşam biçimi ve görüşleri ortada 

iken böyle bir toplumu asimile 
etmeye çalışmak akıl karı değil. 
Bizler hak arama mücadelesi 
veriyoruz. Eşit yurttaşlık, laik 
demokratik Cumhuriyet talebimiz 
var. Eşitlik, özgürlük barış ve 
demokrasi talebimiz bulunuyor’’ 
açıklamasında bulundu. 

Sivas Madımak katliamı 
insanlığa karşı işlenmiş 

örgütlü bir suçtur ve zaman 
aşımına uğratılamaz

Suriye’de yaşanan Alevi 
soykırımına sessiz kalmadıklarını, 
kalmayacaklarını sözlerine 
ekleyen Erkek, ‘’Suriye’de olduğu 
gibi dünyanın her tarafındaki 
soykırımlara ve vahşetlere 
karşı sesimizi yükseltmeye 
devam edeceğiz. Tutsak edilen 
canlarımızın serbest bırakılması, 
haksız hukuksuz gözaltı ve 
tutuklamaların son bulunmasını 
istiyoruz. Gençlerimize, 
çocuklarımıza reva görülen her 
türlü işkenceye karşı özgür ve 

demokratik bir ülke talep ediyoruz.
Sivas Madımak katliamı insanlığa 

karşı işlenmiş örgütlü bir suçtur ve 
zaman aşımına uğratılamaz. Bunun 
herkes tarafından bilinmesi lazım’’ 
diye konuştu. 

Cemevleri ibadethane 
olarak kabul edilmeli

Cemevlerinin ibadethane 
olarak kabul edilmesini isteyen 
Erkek, ‘’İşgal edilen dergah 
ve türbelerimizi geri almak 
ibadethanelerimize sahip çıkma 
talebimiz var. Tekçi, inkarcı, 
asimilasyoncu tek adan rejimine 
karşı halkların tam hak eşitliğine 
dayalı demokratik bir düzen 
olmasını, dağımıza taşımıza 
ırmağımıza ormanımıza yaşam 
alanlarımıza sahip çıkmak ve her 
türlü tahribata  son verilmesini 
içeren, sokakta yaşayan 
dostlarımızın hakları için iklim 
yasasına karşı söyleyecek sözümüz 
ve taleplerimiz var’’ ifadelerine yer 
verdi. Haber Merkezi 

Son dönemlerde meydana 
gelen olaylar toplumu gerdi

İhracat açılmış olsa hem fıstık 
gerçek değerinde 

satılır hem satışlarımızın artar
Piyasalara durgunluğun hakim 

olduğunu dile getiren Karaoğlan, 
‘’Şu anda satışlarda bir sakinlik 
söz konusu. İhracat kapalı olduğu 
için fıstık iç piyasaya satılıyor. 
Dolayısıyla bu hem fiyatları hem 
de satışları etkiliyor. İhracatın 
kapıları açılmış olsa hem fıstık 
gerçek değerinde satılır hem de 
satışlarımızın artar. O yüzden 
bu talebimize kulak verilmesini 
istiyoruz’’ ifadelerini kullandı. 

Maliyetlerin altından 
kalkamayanlar küçülmeye gitmek 

zorunda kalıyor
Gelir ile gider arasındaki makasın 

açıldığına dikkat çeken Karaoğlan, 
‘’Giderlerimiz gün geçtikçe artarken 
buna karşın gelirlerimiz sürekli 

azalıyor. Bu da esnafın ayakta 
kalmasını zorlaştırıyor. Esnafımız 
çarkını döndürmek için evini, 
arabasını veya tarlasını satıyor. 
Maliyetlerin altından kalkamayanlar 
küçülmeye gitmek zorunda kalıyor’’ 
şeklinde konuştu. 

Umduğunu bulamayanlar iflas 
bayrağını çeker

Piyasaya çıkmayan 200 bin ton 
civarında Antep fıstığı olduğunu 
dile getiren Başkan Karaoğlan, 
‘’Geçen yıl toplamda  ülke genelinde 
400 bin ton civarında Antep fıstığı 
rekoltesi elde edildi. Bu zaman 
içerisinde 200 bin tona kadar 
geriledi. Müstahsil, ihtiyacı kadar 
satıyor, gerisini ambarda veya depo 
da bırakıyor. Şu anda iflas eden 
esnaf duymadık. Herkes umutlarını 
bu sezona bağlamış durumda. 
Umduğunu bulamayanlar iflas 

bayrağını çeker’’ açıklamasını yaptı. 
Değerimiz olan Antep fıstığına 

sahip çıkılmalı
Antep fıstığına sahip çıkılması 

gerektiğini kaydeden Karaoğlan, 
‘’Her zaman dediğimiz gibi Antep 
fıstığının sahibi yok. Bunu uzun 
yıllardan beri söylüyoruz. Geçmiş 
yıllarda Antep fıstığına yönelik 
festival yapılırdı, ama ne zaman ki 
Gastronomi kenti olduk o zaman 
festival bırakıldı. Bölgemizde 
binlerce aile geçimini bu üründen 
sağlıyor. Şu anda fiyatlar altın, 
döviz ve diğer ürünlere göre çok 
düşük kaldı. Fıstığımız, Ordu’nun 
fındığından daha mı değersiz. 
O yüzden kenti yönetenler ve 
siyasiler başta olmak üzere herkesi 
değerimiz olan Antep fıstığına sahip 
çıkmaya davet ediyorum’’ çağrısında 
bulundu. Haber Merkezi 

Fıstıkçı esnafı sezondan umutlu değil 

Türkiye’nin lider elektrik dağıtım, 
perakende satış ve müşteri 
çözümleri şirketi Enerjisa Enerji, 
devam eden makroekonomik 
zorluklara rağmen 2025 yılına 
güçlü bir giriş yaparak Türkiye’nin 
enerji altyapısını güçlendirmeye 
devam etti. İlave altyapı yatırımları 
şirketin sürdürülebilir büyümesini 
desteklerken, dayanıklı iş modeli 
doğrultusunda, 2025 yılı için 21-24 
milyar TL aralığında belirlenen 
yatırım hedefi teyit edildi.

2025 yılının ilk çeyreğinde faaliyet 
gelirlerini enflasyonla uyumlu şekilde 
13 milyar TL seviyesinde sürdüren 
Enerjisa Enerji, dört ana iş kolunda 
attığı stratejik adımlarla sektörün 
dönüşümüne öncülük etmeyi 
sürdürdü.

Elektrik dağıtım iş kolunda; 
şebeke modernizasyonu, akıllı 
sayaç uygulamaları ve kalite odaklı 
yatırımlar ile altyapı güçlendirilirken, 
artan elektrik talebine yanıt 
verecek esnek ve dijital altyapılar 
geliştirilmeye devam edildi. Bu 
doğrultuda, 2025 yılı için belirlenen 
yatırım hedefi 21–24 milyar TL 
aralığında teyit etti. Şirketin 
düzenlenmiş varlık tabanının ise yıl 
sonunda 80–90 milyar TL düzeyine 
ulaşması bekleniyor. Bu hedef hem 
enerji arz güvenliğini destekliyor 
hem de enerji şebekelerinin dijital 
ve çevik bir yapıya kavuşmasını 
amaçlıyor.

Enerjisa Enerji, Müşteri odaklı 
çözümlerle büyüyor

Perakende satış iş kolunda faaliyet 
gelirleri hem düzenlemeye tabi hem 
de serbest piyasa segmentlerinde 
yaşanan gelişmelerle birlikte geçen 
yılın aynı dönemine göre reel olarak 
%66 artışla 1,7 milyar TL seviyesine 
ulaştı. Satılan toplam enerji miktarı 
ise geçtiğimiz yılın aynı dönemine 
paralel olarak 12,5 TWh seviyesinde 
seyrederek Enerjisa’nın rekabetçi 
piyasadaki güçlü duruşunu 

desteklerken, şirket dijital hizmetler 
ve müşteri odaklı çözümlerle 
farklı kullanıcı segmentlerinde 
sürdürülebilir enerjiye erişimi 
sağlamaya devam etti.

Müşteri çözümleri ve e-mobilite 
alanlarındaki gelişmeler de Enerjisa 
Enerji’nin enerji dönüşümüne 
katkısını güçlendirdi. Yenilenebilir 
enerji ve enerji verimliliğine 
odaklanan uygulamalar sayesinde 
müşteri çözümleri iş kolu, ilk 
çeyrekte faaliyet gelirlerini önceki 
döneme göre 200 milyon TL artırarak 
800 milyon TL faaliyet geliri elde 
etti. Elektrikli araç şarj istasyonları 
alanında faaliyet gösteren iştiraki 
Eşarj ise Türkiye genelindeki altyapı 
yatırımlarını hızlandırarak soket 
sayısını geçen yıla göre %34 artırdı. 

PINAR: “Enerji dönüşümünün 
merkezinde, yatırımlarımızla 
Türkiye’ye hizmet etmeye devam 
ediyoruz.

Enerjisa Enerji CEO’su Murat 
Pınar, 2025 yılı ilk çeyrek sonuçlarına 
ilişkin değerlendirmesinde şu 
ifadeleri kullandı: “Enerji sektörünün 
geleceği; güçlü ve modern altyapılar, 
dijital çözümler ve sürdürülebilir 
kaynaklarla şekilleniyor. Biz de 
Enerjisa Enerji olarak hızla gelişen 
bu dönüşümün merkezinde 
konumlanıyor, yatırımlarımızla 
ülkemize değer katmaya devam 
ediyoruz.

Dünya giderek daha fazla enerjiye 
ihtiyaç duyuyor. Ancak bu artan 
ihtiyacın yenilenebilir kaynaklarla 
karşılanması ve bu yaklaşımın 
önceliklendirilmesi artık kaçınılmaz. 
Biz de hem altyapı hem de üstyapı 
yatırımlarımızı bu anlayışla 
şekillendiriyoruz. Güneş enerjisi 
kurulu gücümüzü 124 MWp’ye 
ulaştırmamız ve Eşarj ile elektrikli 
araç şarj altyapımızı ülke genelinde 
yaygınlaştırarak soket sayısını %34 
artırmamız, bu dönüşüme hizmet 
eden somut adımlar arasında yer 

alıyor.
Bu adımlar, sadece birer yatırım 

değil; daha temiz, daha dijital ve 
daha kapsayıcı bir enerji geleceği 
için attığımız stratejik hamlelerdir. 
‘Herkes İçin Daha İyi Bir Gelecek’ 
vizyonumuz doğrultusunda 
Türkiye’nin enerji dönüşümüne 
liderlik etmeye ve bunu yaparken 
de iş kollarımız kadar toplumsal 
yatırımlar konusunda da yatırımlar 
yapmaya kararlılıkla devam 
edeceğiz.”

Makroekonomik zorluklara rağmen 
istikrar devam ediyor

Yatırımları sürdürülebilirlik 
odağında büyütmenin tercih değil 
zorunluluk olduğunun altını çizen 
Enerjisa Enerji CFO’su Philipp 
Ulbrich, “Makroekonomik zorluklara 
rağmen faaliyet gelirlerimizi reel 
olarak koruyarak istikrarlı bir 
performans gösterdik. Baz alınan net 
karın geçen yıla göre iki kattan fazla 
artması; maliyet disiplini ile etkin 
faiz ve borç yönetimiyle desteklenen 
dayanıklı iş modelimizin gücünü 
ortaya koyuyor. 

Dağıtım şebekelerine yönelik 
yatırımların artırılması, şebeke 
istikrarının sağlanması ve Türkiye’de 
enerji dönüşümünün ivmelenmesi 
açısından temel bir gerekliliktir. Bir 
sonraki düzenleyici tarife dönemine 
ilişkin çerçevenin de elektrik şebekesi 
yatırımlarını teşvik etmeye yönelik 
olacağını öngörüyoruz.  Güçlü 
bilanço yapımız sayesinde, enflasyon 
ve faiz oranlarında gerileme 
yaşanması ve düzenleyici çerçevenin 
umut vadeden bir görünüm sunması 
hâlinde, Enerjisa olarak yatırım 
seviyemizi daha da yukarı taşımaya 
hazırız. Haber Merkezi

Enerjisa enerji altyapısını güçlendirmeye devam ediyor

Philipp Ulbrich

Anayasa Mahkemesi (AYM) 
Genel Kurulu, sahipsiz 
hayvanlarla ilgili Hayvanları 
Koruma Kanununda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Kanunu’nun 
iptali ve yürürlüğünün 
durdurulması istemini reddetti.
zCHP, 17 maddeden oluşan 
7527 sayılı Hayvanları Koruma 
Kanunu'nda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Kanun’un 

16 maddesinin iptali ve 
yürürlüğünün durdurulması 
istemiyle dava açmıştı.

AYM Genel Kurulu, başvuruyu 
esastan görüşerek karara 
bağladı. Mahkeme, kanunun 
iptal istemini reddetti. Yüksek 
Mahkeme'nin bazı maddelerin 
iptal istemini oy birliğiyle, bazı 
maddelerin iptal istemini ise 
oy oy çokluğuyla reddettiği 

öğrenildi.
Kanun, sahipsiz hayvanların 

kedi ve köpek ayrımı olmaksızın 
toplatılmasını, sahipsiz veya 
güçten düşmüş köpeklerin 
sahiplendirilinceye kadar 
bakımevinde tutulmasını 
öngörüyor. Aynı zamanda 
yerel yönetimlerin hayvanların 
katletmesine dair usul ve esasları 
içeriyor. 

Murat Pınar

Hayvanların yaşam hakkı kutsaldır, elinizi çekin!..


